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Protokół Nr XXV/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 22 grudnia 2008 roku. 
 
 
Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał Burmistrza, pracowników Urzędu, radnych, Kierowników jednostek 
organizacyjnych, sołtysów. 
Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych, czyli wszyscy radni. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Mariusza Gliwińskiego. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 2 projektów uchwał: 
1) w sprawie wyrażenia opinii o uchwale Rady Gminy Słupi Jędrzejowskiej w sprawie 
    likwidacji publicznego ZOZ, 
2) zmieniająca uchwałę o opłacie targowej na 2009 rok , dotyczy zapisu o opłacie za  
    Pozostawiony nieporządek , RIO zwróciła nam uwagę aby wykreślić ten zapis. 
W wolnych wnioskach proponuję zająć stanowisko w sprawie tworzenia obszarów 
„Natura 2000”. 
Pan Przewodniczący  
- zaproponował wprowadzenie uchwał jako pkt 8 i 9. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje radnych. 
4. Uchwała w sprawie Gospodarki Odpadami dla Gminy Sędziszów na lata 2008 

– 2012. 
5. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Sędziszów, 
6. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Sędziszów. 
7. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 
8. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Gminy w Słupi 

Jędrzejowskiej w sprawie likwidacji Publicznego ZOZ. 
9. Uchwała zmieniająca uchwałę własną w sprawie opłaty targowej na 2008 rok 

Nr XXIV/237/2008 z dnia 21 listopada 2008 roku. 
10. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
11. Wolne wnioski i dyskusja. 
12. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie  
15 głosów – za 
Ad. 2 
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Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 3 
Radna B.Wójcik 
- proszę o wykonanie w 2009 roku chodnika przy bloku nr 8 na Sadach. 
- wykonanie dwóch parkingów między blokami 17 – 18 Sady, brak jest miejsc 
parkingowych, 
- rozpocząć budowę mieszkań socjalnych, 
- poinformowała że w budynku przy Spółdzielczej 4 wybuchł pożar, ten budynek jest 
przeznaczony do rozbiórki, 
- proszę o podcięcie drzew przy ul. Dworcowej. 
Radny T. Styczeń 
- w Słaboszowicach k/Laty nie świeci 1 lampa, 
- we wsi Mierzyn w ogóle lampy nie świecą. 
Radny J. Strzelec 
- ile środków dostajemy na drogi od Marszałka i na które? 
- przejazd w lesie w Mstyczowie bardzo zniszczony w ogóle nie można przejechać, 
- poprawić oświetlenie w Białowieży k/Oleksy, 
- w Białowieży droga k/Urbańskiego zaorana nic nie zrobiono w tej sprawie. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- nie udzielono mi odpowiedzi na 2 interpelacje – jakie działania techniczne zostały 
podjęte w sprawie zapewnienia optymalnego poboru ciepła w budynkach Urzędu i 
SCK po podłączeniu do sieci CO? 
Ile podatku wpływa z sołectw a ile środków wydano na sołectwa? 
- mieszkańcy bloków 16,17,18 na Sadach skarżą się, że została zajeżdżona trawa przez 
samochody, 
- w dalszym ciągu jest błoto na Przemysłowej w związku z rozbudową SEFAKO. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- zgłaszam do wykonania w 2009 roku chodnik przy ul. Polnej, tam jest bardzo ciasno, 
- zgłaszałem zniszczone barierki na moście przy Jędrzejowskiej, nie zostały 
naprawione, 
- na ul. Jędrzejowskiej przy posesji Kowalskiego lampa oślepia kierowców, koniecznie 
trzeba poprawić bo stwarza zagrożenie, 
- zrobić chodnik na Partyzantów przynajmniej po jednej stronie. 
Radny Z.Głądki 
- jak wygląda sprawa rozgraniczenia drogi na Kucakowie, ta sprawa trwa bardzo 
długo. 
- w Pawłowicach od mostu do przejazdu wycięte drzewa a bałagan zostawiony, został 
1 kasztan który wisi nad drogą trzeba go podciąć lub wyciąć, 
- w Pawłowicach k/Gajos jest obniżenie jezdni i powstała duża kałuża, przejeżdżające 
samochody chlapią ogrodzenie, 
- poparł wypowiedź przedmówcy w sprawie złego ustawienia lampy na 
Jędrzejowskiej. 
Radny Z.Sobota 
- mieszkańcy Zielonek proszą o naprawę drogi w stronę lasu, 
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- wyciąć zarośla w Zielonkach przed posesją p. Skóra. 
Radny Z.Konieczny 
- przypomniał o przestawieniu słupa telekomunikacji w Jeżowie, stoi w drodze i 
rolnicy nie mogą przejechać ze sprzętem, 
- miał być wyburzony mur przy Dworku i kamień miał być wożony do wąwozu w 
Jeżowie. 
Ad. 4 
Pani H.Barska 
- ustawa nakłada na gminę obowiązek aktualizacji co 4 lata Planu gospodarki 
odpadami, przygotowany przez pracowników Plan został przekazany do 
zaopiniowania do Starostwa, Zarządu Województwa i Dyrekcji Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej w Krakowie oraz umieszczony na stronach BIP-u. 
Otrzymaliśmy opinie pozytywne. 
Odczytała projekt uchwały w sprawie Planu Gospodarki odpadami dla Gminy 
Sędziszów na lata 2008 – 2012. 
Głosowanie 
15 głosów – za                              uchwała Nr XXV/249/2008 
Ad. 5 
Pan Burmistrz 
- zanim przystąpimy do Przyjęcia Planu zagospodarowania należy z zapisem do 
protokołu rozpatrzyć uwagi mieszkańców. 
Pan Antoni Matuszko wykonawca planu 
- po kilku latach pracy plan został wyłożony do wglądu mieszkańców, którzy zgłaszali 
uwagi. Plan oprócz części opisowej zawiera załączniki dotyczące map, infrastruktura 
techniczna, rozstrzygnięcie o sposobie realizacji uwag i wiele innych. Przed podjęciem 
uchwały istotne jest aby radni zapoznali się z uwagami i je przegłosowali. 
Rozstrzygnięcie Burmistrza w postaci Zarządzenia proponuje podtrzymać uwagi 
ponieważ ich nie zaakceptowanie spowoduje powrót do procedury i przedłuży czas 
uchwalania 

 
Projektant Przedstawił uwagi dotyczące planu zagospodarowania gminy Sędziszów, 
jest ich 15 wg załącznika do Zarządzenia Burmistrza: 

1. Elżbieta i Wiesław Oleksy Gniewięcin 104a, wnoszą o przeznaczenie pod 
budownictwo jednorodzinne – uwagi uwzględnione częściowo 

     głosowanie 
    15 głosów – za 
2. Przemysłąw Krowicki zam. w Warszawie wnosi o wyrażenie zgody na 

budownictwo zagrodowe w Gniewięcinie – uwaga nieuwzględniona działki na 
terenach leśnych i terenach do zalesienia. 

     głosowanie 
     15 głosów – za 
3. Piotr Jaskóła Katowice ul. Lędzińska 7 wnosi o przekształcenie działki rolnej 

pod budownictwo zagrodowe w Mstyczowie – uwaga uwzględniona działki 
leżą w strefie rolniczo osadniczej w sąsiedztwie terenów zabudowy 
zagrodowej. 

     głosowanie 



 4

     15 głosów – za 
4. Wiktor Andrzej Muzoł Sędziszów oś. Sady – wnosi o powiększenie terenu 

zabudowy mieszkaniowej na całą działkę przy ul. Gniewięcińskiej – uwaga 
nieuwzględniona działka położona jest w terenach rolniczych. 

     głosowanie 
     15 głosów - za 
5. Andrzej Szwej Tarnawa 135 wnosi o przekształcenie działki rolnej na tereny 

budowlane – uwaga nieuwzględniona działka położona w terenach lasów. 
     głosowanie 
    15 głosów – za 
6. Lech Paliborek ul.Polna 10 wnosi o poszerzenie działki i zrównanie ich z 

działką gminą 523 – uwaga uwzględniona działka położona na terenach rolnych 
klasy V a część przy terenach zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej. 

     głosowanie 
    15 głosów – za 
7. Wanda Gajos Pawłowice 12 wnosi o przekształcenie działki rolnej na tereny 

budowlane – uwaga uwzględniona działka na terenach rolnych klasy VI. 
     głosowanie 
     14 głosów – za 
8. Danuta Kowalska Pawłowice 23 wnosi o przekształcenie działki rolnej na 

tereny budowlane – uwaga uwzględniona do działki środkowej pozostałe nie bo 
klasa ziemi IV. 

     głosowanie 
    14 głosów – za 
    1 głos – wstrzymujący się 
9. Arkadiusz Pardela Sędziszów wnosi o wyłączenie działki w Wydance spod 

zalesienia i uznanie za budowlaną – uwaga nieuwzględniona tereny pod 
zalesienie. 

     głosowanie 
     14 głosów – za 
     1 głos – wstrzymujący się 
10. Wiesław Sadowski Piła 47 nie wyraża zgody pod zabudowę wysoką i usługi – 

uwaga nieuwzględniona wyznaczone tereny są zgodne ze Studium. 
     głosowanie 
     14 głosów – za 
     1 głos – przeciw 
11. Piotr Muszyński Katowice ul. Ligocka wnosi o zakwalifikowanie ½ działki w 

północnej części pod zalesienie w Tarnawie – uwaga nieuwzględniona tereny 
rolnicze. 

     głosowanie  
     15 głosów – za 
12. Michał Baranek Kraków wnosi o zmianę przeznaczenia pod tereny z 

możliwością rozwoju funkcji leśnej w Piołunie – uwaga nieuwzględniona 
tereny rolnicze klasy III, IVa i IVb. 

     głosowanie 
    15 głosów – za 
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13. Zofia Równicka Jędrzejów wnosi o zmianę z RZ zieleń nieurządzona na 
zabudowa zagrodowa z usługami w Krzelowie – uwaga uwzględniona działka 
w strefie rolniczo-osadniczej a druga w sąsiedztwie zabudowy. 

14. Henryk Dłużniak Krzelów wnosi o przekształcenie działki na budowlaną – 
uwaga nieuwzględniona działka położona w terenie lasów. 

     głosowanie 
    15 głosów – za 
15. Łukasz Sołtys Kraków wnosi o przekształcenie działki rolnej na budowlaną w 

Sosnowcu – uwaga częściowo uwzględniona południowa część 86/2 tereny 
zabudowy a północna część nie  bo są to tereny rolnicze klasy IIIa, IIIb i IVa. 

     głosowanie 
     14 głosów – za 
     1 głos – wstrzymujący się. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Miejska podtrzymała 
rozstrzygnięcie Burmistrza Sędziszowa w całości. 

Pan Burmistrz 
- były 2 spotkania z Państwem Sadowskimi, w trakcie całego etapu tworzenia Panu nie 
zgłaszali uwag, uzgodniliśmy że przy następnych aktualizacjach Planu będą mogli 
złożyć wniosek o przekształcenie pod budownictwo mieszkaniowe. 
Pan Burmistrz 
- chciałbym przed ostatecznym uchwaleniem planu przedstawić co zaszło w 
ustawodawstwie. 15 listopada weszła w życie ustawa o udostępnieniu informacji o 
środowisku dla społeczeństwa, która dla działań nie zakończonych wymusza 
sporządzenie raportu oddziaływania na środowisko Studium i Planu. Po wewnętrznej 
dyskusji stanowisko Radcy jest takie, że terminem ostatnim gdy kończy się wyłożenie 
Planu był 29 październik i jeszcze nie obowiązywała ustawa i dlatego przedkładamy 
Plan do uchwalenie. Bardzo nam zależy aby Plan był uchwalony jak najwcześniej z 
uwagi na inwestorów, którzy są zainteresowani terenami. Gdyby służby Wojewody 
zdecydowały, że raport musi być opracowany to my nic czasowo nie tracimy a jeśli 
uzna nasze uzasadnienie będzie to z korzyścią dla nas. Nie zależało to od nas tylko od 
ustawodawcy. 
Pan A.Matuszka 
- nie pierwszy raz tak się zdarzyło w Polsce, że do ustawy nie ma przepisów 
przejściowych, nowy przepis nakazuje żeby dodatkowo pewne procedury wprowadzić 
i upublicznić. Na dziś każde województwo przygotowuje Plany. Jeżeli nie będzie 
uzupełniona wymagana procedura, nie było w Internecie. Teraz wszystko zależy od 
służb Wojewody i interpretacji, pierwsze Plany zostały uchwalone i są u Wojewody, 
decyzja musi zapaść w ciągu 30 dni. Wojewoda może uchylić uchwały, ryzyko 
niewielkie bo trzeba ponowić procedurę. Gdybyśmy na 100% wiedzieli, że uchylą dziś 
nie uchwalalibyśmy Planu. 
Radny S.Łazarski 
- w części opisowej miasta zapis mija się z realiami, jest podłączenie wodociągu 
Sosnowiec – SEFAKO a dokumentacja jest całkiem inna. 
Pan Przewodniczący 
- zakończmy najpierw omawiać teren gminy czy do tej części są jeszcze pytania? 
Pan Burmistrz 
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- trzeba wziąć pod uwagę co mówiliśmy na Komisjach że zapis P1 4K będzie 
rozszerzony pod obiekty produkcyjne składy i magazyny- Mstyczów po cegielni 
odczytał rozszerzony tekst § 20. Inwestor po konsultacji z projektantami prosi o 
wprowadzenie aby mu nie blokować inwestycji. 
Jeszcze zostały uzupełnione Pawłowice P 5- dodano obiekty produkcyjne , magazyny, 
zbiorniki do paliw i bocznica kolejowa. 
Pan A.Matuszko 
- chodzi o uszczegółowienie zapisów aby nie było problemów z uzyskaniem pozwoleń 
na budowę, zakres obszarowy nie zmienia się. 
 
Projektant przedstawił uwagi dotyczące planu zagospodarowania miasta Sędziszów 
wg załącznika do Zarządzenia Burmistrza: 

1. Jerzy Dzięcioł i Henryka Stradomska ul. Działkowa – wnosi o skomunikowanie 
ul. Działkowej w kierunku Dworcowej – uwaga nieuwzględniona, zabudowa 
mieszkaniowa, ogródki działkowe i tereny usług publicznych ( obsługa 
komunikacyjna jest zapewniona drogą publiczną. 

     głosowanie 
     15 głosów –za 
2. Uwagi 3 i 4 dotyczą tej samej sprawy zgłoszone przez Waldemara Barskiego  
     wnosi o połączenie ślepej ulicy z Dworcową – uwaga nieuwzględniona. 
     głosowanie  
     15 głosów – za 
3. Adam Mogiła Działkowa wnosi o połączenie jej z nowo budowaną i 

odtworzenie przejścia do ul. Kościuszki – uwaga nieuwzględniona tereny 
działek, zabudowy mieszkaniowej (komunikacja osiedla zapewniona). 

     głosowanie 
     15 głosów – za 
4. Roman Parada i Grażyna Rusiecka Oś. Sady wnosi o zmianę wytyczenia drogi 

KDW 1 – uwaga uwzględniona droga została przesunięta w obrębie działek 
297/2 i 298/1. 

     głosowanie 
    15 głosów – za 
5. Mieszkańcy ul. Działkowej i Rajskiej wnoszą o połączenie ulic z Dworcową, 

zaplanowanie placu zabaw i wyznaczenie ścieżki – uwaga co do drogi nie 
uwzględniona, ścieżka wyznaczona plac zabaw może powstać przy nowo 
budowanym kompleksie sportowo-rekreacyjno-edukacyjnym 

     głosowanie 
     15 głosów – za 
6. Przedstawiciele firm usługowych zlokalizowanych na terenach usługowych U7, 

u8, U9 wnoszą o zmianę wskaźnika zabudowy do 95% - uwaga 
nieuwzględniona zmiana byłaby niezgodna ze Studium. 

     głosowanie 
     15 głosów – za 
7. Waldemar Kołaczyk, Jan Wiśniowski wnoszą o likwidację rowu 

odwadniającego i poprowadzenie odwodnienia ulicy inną trasą – uwaga 
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nieuwzględniona jest to istniejący rów odwadniający stanowiący część systemu 
melioracji. 

     głosowanie 
     15 głosów – za 
8. Wiesław Sadowski Piła 47 wyraża brak zgody pod zabudowę wysoką i usługi – 

uwaga nieuwzględniona, wyznaczenie tych terenów zabudowy wielorodzinnej 
jest zgodne ze Studium, stanowią rezerwę pod budownictwo i umożliwią 
rozwój miasta. 

     14 głosów – za 
     1 głos – przeciw 
9. Tomasz Capek, Małgorzata Szkonter – Capek wnoszą o podanie warunków 

dopuszczenia sytuowania budynków w granicy – uwaga uwzględniona w 
zakresie zwiększenia liczby kondygnacji, a nieuwzględniona w zakresie 
dopuszczenia sytuowania budynków w granicy. 

     głosowanie 
     13 głosów – za 
     2 głosy – wstrzymujące się 
10. Elwira Nagły Kraków wnosi o podanie warunków dopuszczenia sytuowania 

budynków w granicy, wydzielenie strefy parkingów publicznych z drogą 
przeciwpożarową, zwiększenie liczby kondygnacji, dopuszczenie lukarn, 
mansard lub innych elementów ozdobnych w części poddaszowej – uwaga 
uwzględniona w zakresie zwiększenia liczby kondygnacji i w zakresie 
dopuszczenia lukarn, pozostałe uwagi nieuwzględnione. 

     głosowanie 
     13 głosów – za 
     2 głos – wstrzymujący się 
11. Halina i Stanisław Strasz Krężoły 52 wnosi uwagę o podanie warunków 

dopuszczenia sytuowania budynków w granicy, zmiana na 1 miejsce 
parkingowe na 50m2 , wydzielenie strefy parkingów publicznych, zwiększenie 
ilości kondygnacji do 3 i zwiększenie wskaźnika intensywności zabudowy, 
dopuszczenie lukarn, mansard lub innych elementów ozdobnych w częśći 
poddaszowej – uwaga uwzględniona w zakresie zwiększenia liczby 
kondygnacji i dopuszczenia lukarn, pozostałe uwagi nieuwzględnione. 

     głosowanie 
     14 głosów – za 
     1 głos – wstrzymujący się 
12. Alicja Jurowska Kraków ul. Teligi 23/45 wnosi o naniesienie zmian 

wynikających z podziału nieruchomości przy ul. Leśnej 9 – uwaga 
uwzględniona wprowadzono korektę na rysunku Planu. 

     głosowanie 
     14 głosów – za 
     1 głos – wstrzymujący się 

Rada Miejska podtrzymała rozstrzygnięcie uwag przez Burmistrza w całości. 
Radny S.Łazarski 
- proszę sprawdzić zapis o podłączenie wodociągu aby później nie było problemu i 
sprawę czworaka, który już nie istnieje a jest wpisany. 
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- w § 29 pkt. 11 poprawić nazwę fabryki, 
Pan Burmistrz 
- jeśli chodzi o wodociąg to są 2 różne sprawy i to podłączenie przy Sefako też będzie 
robione. 
W § 29 poprawimy nazwę na Fabryka Kotłów SEFAKO S.A. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie Planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Sędziszów 
Głosowanie 
15 głosów – za                            uchwała Nr XXV/250/2008 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie Planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Sędziszów 
Głosowanie 
15 głosów – za                           uchwała Nr XXV/251/2008 
Pan Burmistrz 
- podziękował Przewodniczącemu i Radzie za 3 lata pracy nad planem oraz Firmie z 
Krakowa na ręce Pana Antoniego Matuszko za bardzo dobrą współpracę. Życzyłbym 
sobie i nam wszystkim żeby to było ostatnie głosowanie . 
Pan A.Matuszko 
- uchwalenie Planu jest dużym sukcesem, macie teraz dużo terenów pod rozwój 
zabudowy. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008: 
1)  dotyczy subwencji oświatowa w kwocie 19.317zł 
     Głosowanie  
     15 głosów – za                 uchwała Nr XXV/252/2008 
2)  dotyczy zmian w budżecie oświaty, wpływy z wynajmu pomieszczeń,  
     Głosowanie 
     15 głosów – za                 uchwała Nr XXV/253/2008 
3)  przeznaczenie kwoty 8000zł dla SCK, dotacja na  remont dla ŚDS, dotacja do    
wody dla ZUK. 
Głosowanie 
14 głosów – za                      uchwała Nr XXV/254/2008 
Ad. 8 
Pan Burmistrz 
- przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia opinii o uchwale Rady Gminy w Słupi 
Jędrzejowskiej w sprawie likwidacji Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. 
Radny J.Psonak 
- nasza rola jest aby to formalnie zaopiniować, tam jest pięknie wyremontowany 
ośrodek i przekazany w drodze bezprzetargowej, powinniśmy brać przykład z 
sąsiedniej gminy. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
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11 głosów – za 
2 głosy – wstrzymujące się            uchwała Nr XXV/255/2008 
Ad. 9 
Pani H.Barska 
- przekazaliśmy po ostatniej sesji uchwałę o opłacie targowej do RIO, zwrócono nam 
uwagę że w uchwale nie może być zapis o ukaraniu za pozostawiony nieporządek, 
dlatego dzisiaj wprowadzamy zmianę wykreślając ten zapis. 
Odczytała treść uchwały zmieniającej  
Głosowanie 
13 głosów – za                            uchwała Nr XXV/256/2008 
Ad. 10 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Pani B.Wójcik – nie zaplanowaliśmy chodnika przy bl. 8 na Sadach bo jego stan jest 
                           dobry i nieracjonalnie byłoby go teraz zrywać, zrobiliśmy 2 dojścia  
                           do bloku i oświetlenie, 
                         - nie planowaliśmy też nowych parkingów, jeśli będą możliwości  
                           rozeznamy w ciągu roku i będę wnosił o zmianę w budżecie aby to  
                           zrobić, 
                         - przebudowy placu między blokami 11 – 12 nie ma w budżecie, ja  
                           rozumiem że miała to by być rozbudowa, 
                         - mieszkania socjalne, w projekcie są ujęte środki na projekt budynku 
                           przy ul. Spółdzielczej. Do 15 września mamy czas na złożenie  
                           wniosku o dofinansowanie tego mieszkalnictwa. 
Radny T.Styczeń – problem z oświetleniem w Słaboszowicach i Mierzynie zgłosimy. 
Radny J.Strzelec – z FOGR mamy dostać 60.000zł, wnioski były złożone na dwie 
                               Drogi: dojazdowa w Mstyczowie na 58.590zł i Tarnawa-Marianów 
                               na kwotę 64.443zł. Do FOGR ujmujemy najdłuższe i najdroższe  
                               te pieniądze później idą do wspólnego koszyka. 
Radny Z.Sobota – wycinkę krzaków zgłosiliśmy do ZDP zobowiązali się zrobić i nie 
                               zrobili, wystąpimy ponownie. 
Radny J.Strzelec – przejazd w Mstyczowie tyle razy monitowaliśmy, była odpowiedź  
                               Że będzie zrobione, zgłosimy ponownie. 
Radny J.Strzelec 
- na sesji są redaktorki powinny zrobić zdjęcie i opisać bo tyle razy już to zgłaszam. 
Pan Burmistrz 
Dla J.Strzelec – oświetlenie k/ Oleksy zgłosimy, 
                       - k/Urbańskiego równiarka równała drogę ale warunki atmosferyczne 
                         nie pozwoliły dowieźć kamienia. 
Dla J.Gładki   - podaliśmy dane odnośnie Urzędu i SCK. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- mówiłem co trzeba zrobić aby optymalnie usprawnić system ciepła. 
Pan Burmistrz 
- przygotujemy projekty na modernizację systemu  ciepła, 
- przygotujemy informację ile podatku wpływa z sołectw i za ile wykonano zadania w 
danym sołectwie, 
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- Sady są zakorkowane musimy zastanowić się jak to rozwiązać i odblokować, 
- błoto na przemysłowej, aż mnie wstyd odbierać ciągle telefony w tej sprawie, 
wystąpimy na piśmie. 
Dla Z.Adamski – chodnik na ul. Polnej wystąpimy do ZDP aby ustalili warunki  
                             techniczne i określili co mają zamiar zrobić, 
                         - barierki na moście przy Jędrzejowskiej zgłaszaliśmy już wielokrotnie, 
                         - sprawę oświetlenia przy posesji p. Kowalskiego przekażemy, 
                         - chodnika przy Partyzantów na 2009r nie planowaliśmy, będzie przy 
                           Sportowej w kierunku Gródka. 
Dla Z.Gładki    - rozgraniczenie drogi w Kucakowie będziemy robić, 
                         - w Pawłowicach sprawdzimy czy wystarczy tylko podciąć gałęzie 
                           a czy należy wyciąć kasztana, 
                         - sprawę obniżenia jezdni w Pawłowicach k/ Gajos zgłosimy do ZDP, 
Dla B.Wójcik   - do podcinania drzew przy Dworcowej musimy zatrudnić firmę. 
Dla Z.Sobota   - zgłosimy wycinkę w Zielonkach k/Skóra. 
Dla J.Strzelec  - sprawę ścinki poboczy na łączniku Mstyczów – Czepiec rozeznamy. 
Dla Z. Konieczny – przesunięcie słupa musimy zgłosić do Telekomunikacji, tłumaczą 
                                że korzystają inni operatorzy a wszyscy chcą aby tylko TPSA  
                                dbała, 
                              - kamień do wąwozu, ten kamień musimy podzielić bo jest kilka  
                                Miejsc gdzie trzeba go wywieźć. 
Radny J.Strzelec 
- mówił Pan o Białowieży, Pańskie służby działają źle, tłumaczy Pan że był deszcz i 
nie mo0żna było wjechać, w Białowieży nic nie zrobiono. 
Pan K.Chmaruk 
- nie zgadzam się z zarzutem, że ktoś źle pracuje i złośliwie, kierowca ZUK był 2 razy 
i po małych opadach samochód nie jest w stanie wjechać. Koło p. Kaczor dowieziono 
2 zestawy kamienia, ludzie wychodzą i nie można zrobić. 
Radny J.Strzelec 
- szanuję Pana, proszę się nie unosić. Pan jest urzędnikiem a od wytyczania drogi są 
geodeci. 
Pan Burmistrz 
- zrobimy wszystko co jest możliwe, wiele udaje się zrobić. Pana Równickiego nie ma 
od lipca, Pan Muzoł też zachorował, mimo to przygotowaliśmy 2 potężne wnioski na 
drogi, raporty oddziaływania na środowisko, zmiany Studium wykonalności. Ciężko 
pracujemy ale nie każde zadanie jest wykonane, prosimy o taryfę ulgową. 
Radny Z.Gładki 
- na Komisji Drogowej pytałem Dyrektora Adamka o siatki przeciwśniegowe, 
powiedział że została tylko Łowinia do założenia, zaczęli ustawiać i nie skończyli. 
Radny S.Łazarski 
- odnośnie oświetlenia nic się nie zmieniło nie zmniejszyła się liczba interpelacji. W 
roku następnym też będziemy prowadzić konserwację, dziś pytałem Panią Chyla czy 
są jakieś zgłoszenia odpowiedziała że nie. Lampa w Pawłowicach gdyby była 
zgłoszona już byłoby zrobione. Jesteśmy otwarci na wszelkie uwagi. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
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- na Marianowie są lampy jedna koło drugiej, zrobił się problem bo jedni ludzie chcieli 
a drudzy nie. 
Radny S.Łazarski 
- w urządzeniach elektrycznych nie ma dobrowolności są projekty, właściciele i miasto 
świeci inaczej a wieś inaczej. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- zapytać p. Wolitek czy wyrazi zgodę aby samochody parkowały na jej terenie wtedy 
rozładuje się tłok w sobotę – zaproponować dzierżawę, 
- zwracałem się o tablice na Sosnowcu i nie poprawione, 
- na Marianowskiej Telekomunikacja miała podnieść kable i nic, proszę wysłać pismo 
żeby wreszcie zrobili, 
- poprosił o pracę równiarki na Sosnowcu. 
Ad.12 
Pan Przewodniczący 
- poruszył sprawę zabezpieczenia budynku młyna w Rynku, dzieci biegają po dachu 
może dojść do tragedii. 
- samochody parkujące na Dworcowej po obu stronach uniemożliwiają ruch pojazdów, 
- woda z myjni płynie na ulicę i jest gołoledź. 
Pan P.Pawlusiński 
- na naszej gminie tereny Mstyczów – Czepiec przy granicy z Małopolską 
zakwalifikowano do projektu „Natura 2000”, nie uciekniemy od tego problemu, były 
spotkania z osobami które opracowywały mapy. Gmina nie będzie miała problemu z 
prowadzonymi inwestycjami są one położone dalej od tego terenu może być 
konieczność uzupełnienia dokumentów o Raport oddziaływania na środowisko. 
Gminy wnoszą sprzeciwy, możemy złożyć swoje uwagi do negocjacji tych obszarów. 
Pan Burmistrz 
- mieliśmy przygotowane wystąpienie ale otrzymaliśmy propozycje wstępnych granic 
„Natura 2000” , będziemy awizować że Plan zagospodarowania przestrzennego mamy 
uchwalony i rozpoczyna się budowa fabryki mebli w Mstyczowie. 
Pan P.Pawlusiński 
- pomimo że jest to tylko projekt nic bez uzgodnienia na tym terenie nie można zrobić. 
Pani B.Haniaczyk 
- poprosiła o zwiększenie kwoty dotacji na stołówkę Caritas do 90.000zł z uwagi na 
wzrost cen żywności, energii i gazu. Ze stołówki korzystają biedne rodziny kierowane 
przez OPS o niskich dochodach, mogą również korzystać osoby za pełną odpłatnością, 
dowozimy obiady do osób starszych, chorych. Zatrudnienie na stołówce wynosi 2,5 
etatu. 
Radny J.Psonak 
- myśmy podjęli decyzję o przyznaniu 35.000zł, osób bezdomnych jest ok.10 reszta 
wnosi opłatę. Nasze stanowisko jest takie że jeśli to ma być wsparcie to 35.000zł 
wystarczy. Gdybyśmy dali 50.000zł to wzrost wynosiłby 40%, trudno abyśmy 
dopłacali do osób, które korzystają za odpłatnością. 
- sprawa Oś. Zdrowia w Krzcięcicach, miała być większa dostępność lekarza i nic się 
nie zmieniło, aby mieszkańcom zapewnić lepszy dostęp do lekarza trzeba zlikwidować 
te ośrodek w Krzcięcicach. Teraz zapisy pacjentów są na ośrodek to mieszkańcy 
tamtych terenów należą do MGOZ w Sędziszowie. 1 godzina przyjęć lekarza 
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tygodniowo nie ma sensu i tak później z receptą muszą przyjechać do Sędziszowa. Jest 
to temat do rozważenia, czy podejmujemy się się tego tematu? 
Radny S.Łazarski 
- jakim kosztem mamy likwidować skoro nie ponosimy wydatków. Rolą Kierownika 
jest tak robić aby środków starczyło, jeśli Jej brakuje to od niej powinna wyjść 
propozycja likwidacji. Panu jako konkurencji niw wypada występować w tej sprawie. 
Jeśli Kierownik przedstawi, że nie jest w stanie utrzymywać Filię w Krzcięcicach to 
będziemy się zastanawiać a nie robić rękami radnych. 
Radny J.Psonak 
- dr Dunal dawała dane ile tam jest przyjęć, jest to tylko przepisywanie leków, dla 
mnie utrzymywanie 1 godziny w tygodniu przyjęć lekarza to fikcja. 
Radny T.Styczeń 
- budynek jest MGOZ, czy były konsultacje z MGOZ czy chcą likwidować i skąd ten 
wniosek? 
Radny J.Psonak 
- Pani Kierownik powiedziała że nie ma przerostów kadrowych aby lekarz w 
Krzcięcicach był codziennie, na posiedzenie Komisji Budżetowej w poniedziałek 
możemy zaprosić Kierownika. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- nie mamy obowiązku dawać pieniędzy na tą placówkę. 
Radny J.Strzelec 
- każda Komisja ma prawo zgłaszać wniosek. Przy likwidacji Mstyczowa tłumaczono, 
że nie ma warunków, później został zlikwidowany Krzelów. Uszanujmy demokrację, 
był wniosek Komisji Budżetowej gdy Rada przegłosuje, Burmistrz musi się zająć. 
Radny Z.Konieczny 
- tym powinna się zająć Rada Społeczna MGOZ, nie było posiedzenia od ½ roku. 
Radny J.Strzelec 
- to samo z Komisjami też tylko Przewodniczący może zwołać posiedzenie. 
Pan Burmistrz 
- Statut mówi ile razy zbiera się Rada Społeczna, były 2 posiedzenia temat Krzcięcic 
wyszedł formalnie w ostatnich dniach. Naczelnik Skiba rozmawiała z Kierownikiem, 
jednym z tematów na posiedzeniu będzie sytuacja Filii w Krzcięcicach. Gdy będzie 
opinia Rady Społecznej, wystąpimy o opinię Wojewody i Starosty o zamiarze 
likwidacji . 
Radna B.Wójcik 
- następna sesja będzie budżetowa, dlaczego dofinansowujemy sekcję karate i na co 
idą te pieniądze? 
Pan Burmistrz 
- to dofinansowanie mnie się wydaje bardzo celowe, jest dużo chętnych uczestników, 
utrzymują się ze składek my tylko wspieramy. 
Pani A.Skiba 
- są to opłaty za stroje, dodatkowe treningi, wyjazdy na zawody, z tego co wiem to 
zapłacił wyjazd na trening i wszystkie delegacje do Kielc. 
Radny J.Strzelec 
- znów będziemy składać wnioski o dopłaty unijne, co zrobić gdy jest niezgodność 
powierzchni gospodarstwa na mapach. Skąd gmina bierze powierzchnie do podatku? 



 13

Pan Burmistrz 
- my bierzemy z geodezji, jeśli osoba sobie prostuje to to informacja do nas 
przychodzi. 
Radny Z.Sobota 
- mieszkańcy Boleścic w kierunku zapusty proszą o zmianę tablicy, jest znak 
„Zapusta” a chcą „Boleścice od nr 52 – 105”, 
- mieliśmy kontynuować drogi asfaltowe, w stronę Kosińskiego nie ujęto w budżecie. 
Sołtys N.Jawor 
- Grązów – Boleścice po prawej stronie jest sołtysówka Bielnicki stawia warunki a 
dalej 1ha jest gminy, tylko na zakręcie może być problem bo osoba przyoruje drogę, a 
kiedyś dostał 3ha za darmo. 
Pan Burmistrz 
- wystąpimy do Agencji. 
Sołtys N.Jawor 
- ale to nie jest ta droga. 
Radny J.Sroka 
- 3000zł na Karate, klub utrzymuje się ze składek, liczba członków wzrosła. Biorą 
udział w różnych turniejach, zawodach muszą mieć na paliwo na dojazd. 
Radna B.Wójcik 
- ja potrzebuję konkretne informacje. 
Pani B.Haniaczyk 
- uzupełniając swoją wypowiedź przedstawiam rozliczenie działalności stołówki 
CARITAS za 9 m-cy, jest 23.000zł na minus. 
Radny S.Łazarski 
- ponad 10.000.000zł jest na oświatę nikt nie dyskutuje, a o 3000zł tyle dyskusji jest to 
symboliczna kwota na sekcję karate. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący zamknął XXV sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                     Sekretarz                                  Przewodniczył 


